

運輸署

第五十七期自訂車輛登記號碼計劃

第三批已獲運輸署以掛號郵件通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請

根據《道路交通(車輛登記及領牌)規例》第 12A 條規定，運輸署已以抽籤方式揀選出 1,500 份申請作進一步處理。如中籤的申請符合基本組合規定，運輸署會以掛號郵寄方式分批通知申請人在指定限期內繳付 5,000 元按金。以下是**第三批**獲運輸署以**掛號郵件**通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請的申請編號，繳付按金日期為 **2026 年 8 月 13 日至 2026 年 8 月 27 日**。如以郵寄方式繳付按金，則以郵戳日期為準。若郵件郵資不足，香港郵政會收取欠資及相關費用。本署不會接收郵資不足的郵件，有關郵件將由香港郵政退回寄件人或予以銷毀。為確保郵件能妥善送達本署，並免卻不必要的派遞延誤或失誤，請切記投寄郵件前支付足額郵資及註明回郵地址。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。

如有查詢，請致電 2804 2600。

TRANSPORT DEPARTMENT

The 57th Exercise of Personalized Vehicle Registration Marks (PVRMs) Scheme

The 3rd Batch of Personalized Vehicle Registration Mark Applications on which Transport Department has issued Notice by Registered Mail for Deposit Payment

Pursuant to regulation 12A of the Road Traffic (Registration and Licensing of Vehicles) Regulations, 1,500 applications for PVRMs have been selected by lot for further processing. For those selected applications meeting the basic combination requirements, Transport Department (TD) will give notice by registered mail to the applicants by batch requiring them to pay the deposit of \$5,000 within a specified period. Appended below is the application numbers of the **3rd batch** of PVRM applications on which TD has issued notice **by registered mail** for deposit payment. The payment period for this batch is **from 13 August 2026 to 27 August 2026**. Deposit received by mail will be dated by the postmark. Underpaid mail items are subject to surcharge by Hongkong Post. This department will not accept underpaid mail items, which will be returned to the sender or disposed of by the Hongkong Post. For proper delivery of your mail items to the department, and to avoid unnecessary delivery delay or unsuccessful delivery, please ensure your mail items bear sufficient postage with return address before posting. If the applicant fails to pay the deposit within the specified period, his/her application will be deemed to have been cancelled automatically and not be further processed.

For enquiries, please call 2804 2600.

申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.
26200005	26450325	26451006	26451749	26452475	26453385
26200017	26450341	26451030	26451758	26452494	26453405
26200018	26450351	26451048	26451761	26452526	26453409
26200032	26450353	26451060	26451766	26452530	26453455
26200045	26450355	26451066	26451786	26452559	26453467
26200063	26450372	26451081	26451798	26452561	26453469
26200065	26450382	26451093	26451820	26452568	26453473
26200074	26450391	26451098	26451849	26452572	26453481
26200090	26450401	26451108	26451853	26452574	26453489
26200096	26450402	26451118	26451869	26452577	26453492
26200109	26450404	26451119	26451870	26452587	26453497
26200110	26450433	26451122	26451881	26452589	26453503
26200136	26450434	26451131	26451898	26452618	26453505
26200138	26450438	26451137	26451905	26452621	26453518
26200143	26450444	26451142	26451918	26452629	26453532
26200165	26450445	26451147	26451924	26452630	26453535
26200171	26450456	26451160	26451927	26452631	26453537
26200173	26450466	26451163	26451933	26452636	26453538
26200185	26450474	26451164	26451934	26452638	26453543
26200193	26450485	26451166	26451951	26452640	26453547
26200199	26450488	26451171	26451954	26452685	26453558
26200204	26450489	26451175	26451956	26452691	26453576
26200226	26450492	26451188	26451970	26452701	26453579
26200247	26450533	26451192	26451975	26452726	26453580
26200269	26450549	26451205	26451978	26452729	26453599
26200270	26450564	26451207	26451980	26452730	26453601
26200297	26450585	26451208	26451984	26452752	26453609
26200298	26450591	26451223	26451990	26452755	26453614
26200311	26450595	26451229	26451997	26452764	26453628
26200330	26450601	26451237	26451999	26452767	26453649
26200354	26450602	26451264	26452001	26452774	26453650
26200380	26450620	26451265	26452008	26452779	26453654
26200395	26450621	26451278	26452011	26452783	26453669
26200400	26450629	26451285	26452012	26452802	26453674
26200404	26450634	26451291	26452019	26452808	26453679
26200432	26450642	26451301	26452023	26452826	26453681
26200436	26450657	26451304	26452035	26452836	26453682
26200444	26450685	26451313	26452037	26452842	26453704
26200452	26450687	26451327	26452045	26452848	26453715
26200506	26450691	26451329	26452048	26452854	26453716
26200559	26450696	26451364	26452052	26452862	26453754
26200565	26450705	26451385	26452055	26452867	26453765
26200576	26450709	26451423	26452060	26452871	26453772
26200590	26450719	26451424	26452066	26452878	26453785
26200591	26450722	26451427	26452083	26452883	26453788
26200611	26450733	26451428	26452092	26452904	26453794
26200651	26450737	26451465	26452109	26452905	26453814
26200666	26450742	26451491	26452121	26452912	26453825
26200673	26450746	26451496	26452126	26452913	26453839
26200678	26450747	26451500	26452128	26452919	26453841
26200679	26450754	26451508	26452130	26452935	26453844
26200720	26450777	26451515	26452131	26452936	26453884
26200721	26450790	26451525	26452139	26452949	26453888
26200745	26450799	26451533	26452156	26452951	26453892
26200766	26450809	26451535	26452163	26452956	26453904
26200789	26450812	26451551	26452182	26452962	26453910
26200806	26450824	26451558	26452209	26452988	26453928
26200808	26450831	26451559	26452217	26453011	26453931
26200813	26450839	26451567	26452220	26453027	26453935
26450021	26450842	26451581	26452235	26453028	26453942
26450035	26450851	26451582	26452240	26453043	26453967
26450039	26450852	26451586	26452245	26453066	26453982
26450051	26450853	26451587	26452251	26453068	26453992
26450072	26450856	26451590	26452269	26453081	26453996
26450073	26450861	26451598	26452274	26453111	26454007
26450074	26450865	26451610	26452277	26453143	26454018
26450082	26450867	26451620	26452278	26453146	26454054
26450101	26450877	26451630	26452279	26453172	26454058
26450113	26450889	26451631	26452286	26453196	26454065
26450124	26450902	26451653	26452295	26453198	26454068
26450129	26450928	26451660	26452300	26453199	26454069
26450136	26450935	26451661	26452310	26453206	26454108
26450141	26450939	26451672	26452338	26453207	26454114
26450142	26450941	26451680	26452340	26453224	26454126
26450146	26450942	26451684	26452364	26453241	26454143
26450169	26450945	26451690	26452378	26453244	26454205
26450188	26450948	26451694	26452386	26453271	26454212
26450214	26450952	26451700	26452390	26453279	26454226
26450226	26450958	26451701	26452400	26453293	26454231
26450233	26450962	26451715	26452404	26453296	26454233
26450253	26450967	26451716	26452422	26453306	26454235
26450275	26450971	26451717	26452434	26453313	26454241
26450298	26450972	26451719	26452443	26453326	26454251
26450306	26450980	26451727	26452453	26453354	26454260
26450319	26451000	26451731	26452456	26453364	26454265
26450324	26451002	26451735	26452465	26453367	-

自訂車輛登記號碼申請繳付按金須知

按金費用：港幣 5,000 元

繳款方法：

(1) 親自或由代理人繳款	▪ 前往<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>。 ▪ 請出示<u>繳款通知信</u>〔正本或影印本〕。 ▪ 付款方式： (i) 劃線支票或銀行本票，收款人為「香港特別行政區政府」。期票不予接受〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼。〕； (ii) 易辦事； (iii) 轉數快；或 (iv) 現金。 ▪ 香港牌照事務處服務時間：星期一至五：上午九時至下午五時〔午膳時間照常服務〕；星期六、星期日及公眾假期休息。
(2) 網上繳款	▪ 請瀏覽<u>香港政府一站通</u>〔網頁：http://www.gov.hk〕。 [選擇：運輸及駕駛事務 → 車輛登記及檢查 → 有關車輛登記和檢查的網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上繳付按金服務] ▪ 繳款成功後，網站會即時發出確認通知書。請選擇「儲存」或「列印」確認通知書，以作記錄。
(3) 郵寄 (只限郵寄至香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處)	▪ 請將劃線支票或銀行本票郵寄至<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>，劃線支票或銀行本票收款人為「香港特別行政區政府」。〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 以郵寄方式繳付，會以郵戳日期為繳付日期。郵資不足的信件將不獲接收。為使郵件能妥善送達本署，請確保郵件貼上足夠郵資及註明回郵地址。 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿郵寄現金。 ▪ 接到繳款後，運輸署會以掛號郵件將收據寄至申請人的聯絡地址。
(4) 放入投遞箱 (只限位於金鐘的香港牌照事務處)	▪ 請將劃線支票或銀行本票投入設於<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>的投遞箱，劃線支票或銀行本票收款人為「香港特別行政區政府」。〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿投遞現金。 ▪ 接到繳款後，運輸署會以掛號郵件將收據寄至申請人的聯絡地址。

注意：

1. 申請人必須在指定期限內繳付按金。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。
2. 如申請人成功投得其申請的自訂車輛登記號碼以配予其名下登記的汽車，申請人所繳付的按金可用作扣除拍賣款額。
3. 如繳款指定期限之最後一日懸掛八號或以上烈風信號或黑色暴雨警告，限期將順延至下一個工作日。
4. 查詢熱線：2804 2600

**Notes for Deposit Payment for Application for
Personalized Vehicle Registration Mark (PVRM)**

Deposit Amount: HK\$5,000

Payment Method:

(1) In Person or by Agent	- Please pay at the Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong. - Please present the <i>notification letter</i> (original or photocopy). - Payment Method: (i) Crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR”. Post-dated cheque will NOT be accepted (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back.</i>); (ii) EPS; (iii) FPS; or (iv) Cash. - Service hours of Hong Kong Licensing Office: Monday to Friday: 9 a.m. to 5 p.m. (open during lunch hours); closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.
(2) Via Internet	- Please visit GovHK website at http://www.gov.hk. [Select: Transport & Motoring → Vehicle Registration & Examination → Online Services for Vehicle Registration & Examination → Online Services for Personalized Vehicle Registration Marks → Online Deposit Payment for Personalized Vehicle Registration Marks] - Upon successful payment, an acknowledgement will directly be issued by the website. Please select “Save” or “Print” to record the acknowledgement.
(3) By Post (to Hong Kong Licensing Office of Transport Department, 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong)	- Please send the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” to <u>Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong.</u> (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.</i>) - For deposit received by post, the postmark date will be counted as the payment date. Underpaid mail items will be rejected. For proper delivery of your mail items to the department, please ensure your mail items bear sufficient postage with return address. - Post-dated cheque will NOT be accepted. DO NOT post cash for payment. - Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.
(4) Put in Drop- in Box (Hong Kong Licensing Office in Admiralty Only)	- Please put the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” in the drop-in box located at <u>Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong.</u> (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.</i>) - Post-dated cheque will NOT be accepted. DO NOT put in cash for payment. - Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.

Notes :

- Applicants should pay the deposit within a specified period. If an applicant **fails to pay the deposit within the specified period**, his/her application will be deemed to have been **cancelled automatically and will not be further processed**.
- If the applicant is successful in bidding the proposed PVRM for assignment to a motor vehicle registered under the applicant’s name, the deposit paid can be accounted for the auctioned price of the mark.
- If the No. 8 or higher Tropical Cyclone Warning Signal or Black Rainstorm Warning is hoisted on the last day of the specified payment period, the deadline will be extended to the next working day.
- Enquiry Hotline: 2804 2600